

證道筆記

證道：在最不能感恩的时候献上感恩

Sermon: Give Thanks in the Most Unthankable Moments

經文：马太福音 26: 26-29

26. 他們吃的時候，耶穌拿起餅來，祝福，就擘開，遞給門徒，說：你們拿著吃，這是我的身體；

27. 又拿起杯來，祝謝了，遞給他們，說：你們都喝這個；

28. 因為這是我立約的血，為多人流出來，使罪得赦。

29. 但我告訴你們，從今以後，我不再喝這葡萄汁，直到我在我父的國裡同你們喝新的那日子。

Bible Verse : Matthew 26: 26-29

26. And as they were eating, Jesus took bread, and blessed it, and brake it, and gave it to the disciples, and said, Take, eat; this is my body.

27. And he took the cup, and gave thanks, and gave it to them, saying, Drink ye all of it;

28. For this is my blood of the new testament, which is shed for many for the remission of sins.

29. But I say unto you, I will not drink henceforth of this fruit of the vine, until that day when I drink it new with you in my Father's kingdom.

基督教德國鎮中國教會

Chinese Christian Church of Germantown

主日崇拜程式

Sunday Worship Service

主後二千一七年十一月二十六日上午十時

November 26, 2017 10:00 a.m.

宣召	Call to Worship
認信	Creed
禱告	Congregational Prayer
詩歌	讚美全能神 Praise To the Lord, the Almighty
Hymm	献上感恩 Give Thanks
	感谢神 Thanks to God
讀經	马太福音 26: 26-29
Bible Reading	Matthew 26 26-29
證道	在最不能感恩的时候献上感恩 洪德军長老
Sermon	Give Thanks in the Most Unthankable Moments Elder Jeffrey Hung
回應詩歌	今要主自己
Response Hymn	Himself
奉獻禱告	Offering Prayer
歡迎與報告	Welcome and Announcement
教牧禱告	Pastoral Prayer
主禱文	The Lord's Prayer
三一頌	Doxology
祝禱	Benediction
默禱	Pray in Silence

*will for his life. Amen Christ
our part, we
dedicate
John to you, that he may
love you
follow you, and seek
not*

Kingsview Middle School

All Purpose Room

18909 Kingsview Road, Germantown, MD 20874

<http://www.cccgermantown.org>

Tel: (240)424-0011

主日事奉小組

	11/26	12/3
領會 Worship Leader	郑立弟兄	叶文虎長老
招待 Ushers	司徒佩清姐妹/董曉剛弟兄	王毅弟兄/曾勇姐妹
投影 Projector	朱彬弟兄	朱彬弟兄
司琴 Piano	崔約義姐妹	崔約義姐妹
影音 Audio/Video	孫志君弟兄/朱為民弟兄	孫志君弟兄/朱為民弟兄
午餐及清理 Lunch & Cleanup	新生命團契/守望團契	新生命團契/守望團契
聖餐 Holy Communion		張勇弟兄/孫中和弟兄/ 鄭立弟兄/崔約公弟兄

歡迎

歡迎每一位今天參與主日崇拜的弟兄姊妹和朋友。我們特別歡迎並邀請第一次拜訪教會的朋友們聚會後留步，與我們共進午餐，同享主恩。

講台事奉

12/3 許健文長老

12/10 張勇弟兄

12/17 吳偉弟兄

報告事項

【感恩節洗禮】感謝神，昨天有 5 位弟兄姐妹- 李俠，謝克蘭，何明成，Matthew Chung, James Xu 接受了洗禮。這是教會大喜的日子，謝謝神將得救的人天天加給我們，請教會弟兄姐妹常常在禱告裡紀念這幾位新的教會的肢體，支持他們，鼓勵他們，求神祝福引導他們！



【會員大會記錄】2017 年度會員大會的記錄已上傳至教會網站，在教會通知欄內的“教會會員可查閱 2017 會員大會記錄”專案中。弟兄姐妹如果要查閱這會議記錄時，可向各自團契主席處，取得登錄密碼。

【Member's Meeting Records】The records of the 2017 Annual Member's Meeting have been uploaded to the church website, and can be found in the subject of Church Notice "Church Members can review 2017 Annual Member's Meeting Records". Brothers and sisters who wish to review the meeting record may obtain the login password from the chairman of your Fellowship.

【聖誕音樂會】我們邀請大家參加 12 月 4 日的聖誕音樂會，時間是晚上 7:30-9 點。地點是蓋城宣道會 (13101 Darnestown Road, Gaithersburg,

MD 20878). 這個音樂會是本教會主辦，我們感謝蓋城宣道會給我們場地，這個音樂會由 Word of life 聖經學院的大學生 revive 樂隊來帶領，這個樂隊在前三年帶領我們年輕人的 Fall Retreat，給我們很多祝福。歡迎大家一起來敬拜讚美來慶祝耶穌的誕生。

【Christmas Concert 12/4, Monday】 At Gaithersburg Chinese Alliance Church (7:30 - 9 PM). All are invited to join Christmas Concert 'Adore' by Word of Life Revive band. This band has been leading the youth fall retreat 3 years in a row. This group of college students who study at Word of Life Bible Institute are not musically gifted but also spiritually inspirational. This concert is organized by this church and GCAC kindly partner with us by providing the space,

成人主日學課程(11:30am-12:30am)		
課程	教師	教室
慕道班	孫志君弟兄，鄭立弟兄	E112
哥林多書	張勇弟兄，黃晶康弟兄	E107
耶利米書	許健文長老，柴勁弟兄	E109
新約概論	吳偉弟兄，佘明達弟兄	E111

兒童主日學課程(10:00am-11:30am)		
班級	教師	教室
嬰兒班	彭璐萍姐妹&Lily 姐妹	E105
幼兒班	柳筱姐妹	E108
學前~一年級	曾靈敏姐妹	E107
二~三年級	徐秉芳姐妹	E130
四~五年級	宋海峰姐妹	E106
兒童崇拜 (11:40am-12:25pm)	郭廓弟兄	舞蹈工作室

團契名稱	聚會時間	聚會地點	內容
守望團契	12/01(週五) 6:00pm	張勇夫婦家	查經，分享
活石團契	12/02(週六) 7:00pm	教會團契厅	查經，分享

主日	出席人數					奉獻	金額
	主日崇拜		主日學				
11/19	中文	英文	中文	英文	兒童	中英文部 宣道奉獻	\$ 3,224.00 \$ 0.00
	110		49	19	30	建堂奉獻	\$ 0.00

IN EVERYTHING

Give Thanks

1 THESSALONIANS 5:18